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Írásbeli kérdés
Dr. Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok intézni a honvédelmi miniszterhez, mint a
tárgyban illetékes minisztérium irányítójáho z

„Szándékában áll-e a Kormánynak a Nemzetőrséget mint önálló fegyveres alakulatot életre
hívni?” címmel.

A kérdésre írásbeli választ kérek !

Tisztelt Miniszter Úr!

Az 1848-ban és 1956-ban is sikerrel helytállt Nemzetőrség hivatalos felállítása a z
amerikai Nemzeti Gárda mintájára régóta téma hazánkban . 2001-ben Simicskó István akkor i
— és jelenlegi — honvédelmi államtitkár javaslatára az Országgy űlés el is fogadott egy
határozati javaslatot a Nemzetőrség felállításáról . Sajnos azonban a kampány közeledte, maj d
a kormányváltás következtében a testület életre hívása elmaradt .

	

.
A polgári kormány másodszori megalakulása után Dömötör Zoltán, az 1956 Magya r

Nemzetőrség főparancsnoka levelet írt Önnek, érdekl ődve az iránt, hogy tervben van-e a
háborúban, békében és válsághelyzetben egyaránt fontos feladatokat ellátó Nemzet őrség
hivatalos felállítása. Sajnos Dömötör Úr és vitéz lovag Bereczki Károly dandártábornok
elmondása szerint Miniszter Úr a mai napig nem válaszolt erre a levélre, kérdezem ezért
Öntő l : Szándékában áll-e a Kormánynak a Nemzetőrséget mint önálló fegyveres alakulatot
életre hívni ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . április 5 .

Szávay István

országgyűlési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom

Szávay Istvá n
országgyűlési képviselő


	page 1

